
لایحه بودجه به شهرداری کرمان
پس فرستاده شد؛

تاکید شورای شهر بر اصلاح 
لوایح عوارضی 

شهرداری   جامعه:  گروه 
بودجه ی  عوارضی  لوایح  کرمان 
شهر  شورای  به  را  سال 1401 
ارائه کرده اما شورا با آن موافقت 
نکرده و تاکید دارد اصلاحات و 

تغییراتی در آن انجام شود.
لوایح،  بازگرداندن  از  پس 
کرده  اعلام  شهرداری  به  شورا 
لوایح  سریع تر  هرچه  که 
عودت  شورا  به  را  اصلاح شده 

دهد ولی تا روز دوشنبه چهارم بهمن ماه این اتفاق نیفتاده است.
سرمایه گذاری  و  پایدار  منابع  بودجه،  کمیسیون  رئیس 
چهارم  دوشنبه  روز  علنی  جلسه ی  در  کرمان  شهر  شورای 
بهمن ماه، با ارائه ی این توضیحات، از اعضا خواست تا با توجه 
به تاکید استانداری و فرمانداری مبنی بر اینکه تا 15 بهمن ماه 
بودجه مصوب شود؛ در این باره تصمیم بگیرند. در نهایت، قرار 
بر این شد شهرداری تا روز سه شنبه لوایح اصلاح شده را به شورا 
بازگرداند و شورا نیز در نشست فوق العاده روز چهارشنبه، بودجه 
را نهایی کند. شهردار کرمان اعلام کرد که برای سال آینده، 
لایحه بودجه ی دو هزار و 320 میلیارد تومانی را به شورا داده 
است.  بودجه ی سال جاری حدود یک هزار و 500 میلیارد تومان 
کمیسیون  رئیس  چناریان  حسین  استقامت،  گزارش  به  بود. 
چهارم  دوشنبه  روز  عمومی  نشست  در  شهر  شورای  بودجه 
بهمن ماه با بیان اینکه قرار بود شهرداری اصلاحات و تغییرات 
اصلاحیه ی  هیچ  الان  تا  اما  بدهد  عودت  شورا  به  امروز  تا  را 
مشخصی به شورا ارسال نشده است، افزود: »اما اطلاع داریم که 

تقریبا همه ی این کارها در شهرداری انجام شده است«.
وی توضیح داد: »بعد از ارائه ی لوایح اولیه، با تاکیداتی که 
شورا با توجه به شرایط درآمدی شهرداری و رعایت حال مردم 
پیشنهادی  تعرفه های  و اصلاحات در همه ی  تغییرات  داشت، 
شهرداری در بودجه ایجاد شد«. چناریان اظهار کرد: »شهرداری 
لوایح  درباره ی  که  است  ماه  سه  دو،  از  بیش  موارد  برخی  در 
مخصوصا حوزه ی شهرسازی، اقداماتی را انجام داده و سپس، 
لوایح را به شورا دادند و در کمیسیون های تخصصی برررسی و 
اصلاحاتی منظور شد و به شهرداری برگشت تا لوایح را مجدد 
برگردانند«. وی ادامه داد: »آن طور که گفته می شود، از سوی 
استانداری و فرمانداری تاکید زیادی وجود دارد که زودتر لوایح 

ارسال شود تا از نظر زمان قانونی به مشکل برنخوریم«.
عضو شورای شهر کرمان با بیان اینکه فرصت قانونی تا 15 

بهمن ماه است، یادآور شد: »بنابراین زمان کافی نداریم«.
چناریان سپس گفت: »دو پیشنهاد مطرح است: ما می توانیم 
روز  فوق العاده  جلسه ای  و  موافقت  بودجه  لوایح  کلیات  با 
تا  باشیم  بودجه داشته  بازنگری در  و  برگزار کنیم  چهارشنبه 
لوایح  زمان را از دست ندهیم. یا در جلسه ی روز چهارشنبه، 

اصلاحی را بازنگری و تصویب و برای فرمانداری ارسال کنیم«.
در نهایت، مقرر شد لوایح حداکثر تا سه شنبه به شورا ارائه 

شود و چهارشنبه در جلسه ای فوق العاده، تعیین تکلیف شود. 

هفت ماه از کلنگ زنی پروژه می گذرد؛ 
سرنوشت سه راهی شر ف آباد 

نامعلوم است
گروه جامعه: با وجود گذشت بیش از هفت ماه از کلنگ زنی 
کرمان،  شهر  شرف آباد  سه راهی  در  روگذر  احداث  پروژه ی 
رئیس  پابرجاست.  آن  اجرای  عدم  یا  اجرا  درباره ی  تردیدها 
درباره ی  کرمان  شهر  شورای  شهرسازی  و  عمران  کمیسیون 
غیرهمسطح  تقاطع  »ایجاد  گفت:  پروژه  این  وضعیت  آخرین 
در سه راهی شرف آباد موافقان و مخالفانی دارد. برخی معتقدند 
اولویت شورا نباشد. آقای دکتر نکویی  که این پروژه می تواند 
که  است  این  پیشنهادشان  اما  شهرداری  حمل ونقل  معاونت 
چون کارگاه  عملیاتی قرارگاه خاتم دایر است و از آنجا که به 
ساخت این تقاطع نیاز داریم، کار کارشناسی هم درباره ی آن 
انجام شده و این سه راهی، یکی از نقاط در رینگ شهر است که 
گره ترافیکی ایجاد می کند؛ نیاز است پروژه اجرا شود«. منصور 
فعلی  شرایط  در  نکویی،  دکتر  گفته ی  »به  افزود:  ایرانمنش 
انجام  مناسب تری  قیمت  با  را  این غیرهمسطح سازی  می توان 
دهیم ولی اگر کارگاه جمع شود و دوباره روزی بخواهیم پروژه 
را اجرا کنیم، هزینه ها بیش تر خواهد شد«. وی در نشست اخیر 
شورای شهر کرمان که به صورت علنی برگزار شد، ادامه داد: 
»قرار شد موضوع مجدد بررسی و نتیجه ی نهایی اعلام شود«. 
به گزارش خبرنگار فردای کرمان، احداث روگذر در این سه راهی 
طی سالیان گذشته مورد مناقشه بوده است. مخالفان معتقدند 
با انجام اصلاحاتی در سطح، می توان مشکل این محدوده را حل 
کرد. موافقان اما، تیرماه امسال با حضور استاندار و شهردار سابق 
و برخی اعضای سابق شورای شهر کرمان، کلنگ احداث آن را 
بر زمین زدند؛ آذرماه امسال اما سعیدشعرباف تبریزی شهردار 
کرمان در نشست خبری اعلام کرد که گروهی از متخصصان از 
دانشگاه تهران را به کرمان دعوت کرده و در حال آسیب شناسی 
پروژه های ترافیکی شهر هستند. وی گفت: »الحمدالله سه راهی 
شرف آباد هنوز شروع نشده و می توانیم آسیب شناسی کنیم که 
آیا نیاز است یاخیر؟«. او آن زمان وعده داد که نتایج بررسی های 
این تیم تا دو ماه دیگر )بهمن ماه( اعلام خواهد شد. باید منتظر 
تصمیم شورا و شهرداری درباره ی این سه راهی و پروژه ای که 

کلنگ زنی نیز شده است، بمانیم. 

تصمیم شورای شهر پروژۀ فاضلاب را 
با تاخیر مواجه می کند

هفته  دو  از  بیش  کرمان  شهر  شورای 
برای  نمی دهد  اجازه  شهرداری  به  که  است 
شهر،  فاضلاب  پروژه ی  جدید  حفاری های 
مجوزی صادر شود. اعضای شورا می گویند که 
این پروژه، به آسفالت معابر آسیب زیادی زده و 
تا جبران نشود، اجازه نمی دهند کار پیش برود.

آب وفاضلاب  مدیرعامل  طاهری،  محمد 
استان اما روز یکشنبه سوم بهمن ماه، در پاسخ 
با اعلام مخالفت خود نسبت  به فردای کرمان 
به این تصمیم شورا، گفت که تعطیلی، علاوه 
بر اینکه کل پروژه را با تاخیر مواجه می کند، 
باعث خسارات میلیونی در هر روز نیز می شود.

خطر  به  پروژه  تعطیلی  است  معتقد  وی 
انداختن منافع مردم شهر و سرپوش گذاشتن 
گفته ی  به  است.  شهروندان  خواسته های  بر 
با  این مشکل،  برای حل  دارند  طاهری، قصد 
شهردار جلسه ای بگذارند و یک هفته است که 
به  موفق  هنوز  اما  موضوع هستند  این  پیگیر 

ملاقات با شعرباف تبریزی نشده اند.
بابت  مردم  از  عذرخواهی  ضمن  او 
پروژه ی  اجرای  جریان  در  که  سختی هایی 
فاضلاب متحمل شده اند، توضیح می دهد که 
که  کرمان  شهر  در  آسفالت  نشست  درباره ی 
خاک آن بافت خاصی دارد؛ نباید انگشت اتهام 
را به سمت هیچ کس گرفت. گفت وگو با او را 

در ادامه می خوانید.

مدتی  شهر  شورای  مهندس،  آقای 
است که اجازه ی حفاری جدید به پروژه ی 
درباره ی  نظرتان  شما  نمی دهد.  فاضلاب 

این تصمیم چیست؟ مخالفتی ندارید؟
مگر  مخالفیم.  موضوع  این  با  درصد   100
می شود پروژه ای تعطیل شود و با آن مخالف 
نباشیم؟ اما صورت مسئله را نباید پاک کرد. اگر 
احیانا نقص و کوتاهی در آسفالت وجود دارد 
باید تذکر داده شود. بیش از 14، 15 پیمانکار، 
در شهر در جریان این پروژه مشغول هستند. 
حالا که بعد از حدود 25 سال این اتفاق خوب 
با پیگیری بزرگان استان و استانداران متعدد 
و نمایندگان مجلس رقم خورده نباید این طور 
سرمایه گذاری  اینکه  از  همیشه،  کنیم.  رفتار 
برای این پروژه نمی آید گلایه داشتیم و مردم 

بودند،  شده  فرسایشی خسته  پروژه ی  این  از 
به  اینکه بخواهیم  حالا که سرمایه گذار آمده، 
نوع دیگری نامهربانی کنیم، از انصاف و اخلاق 
به دور است. می گویند هرکه بامش بیش، برفش 
بیش تر؛ اگر بخواهیم مثل سنوات گذشته و با 
تومان  میلیارد  سه  سالانه  لاک پشتی  حرکت 
انجام  کم تری  حفاری  قاعدتا  کنیم،  هزینه 
 200 سالانه  است  قرار  که  الان  تا  می شود 
کیلومتر و 300 میلیارد تومان کار انجام شود. 
این پروژه، قرار است دو تا سه سال آینده تمام 
شود؛ در حال حاضر، نزدیک میدان بیرم آباد در 
شرق شهر و همزمان، نزدیک فرودگاه در غرب، 
پروژه در حال انجام است. کل شهر یکپارچه 
کارگاه شده و هزاران شغل ایجاد کرده است. 
توسعه ی  شده،  شهر  وارد  که  سرمایه ای  با 
هزاران  و  داشت  خواهیم  را  شهر  زیربنایی 
تولیدکننده، به صورت مستقیم و غیرمستقیم 
نان می خورند. به عنوان شهروند می گویم که 
هیچ کس نباید مانعی در راه پیشرفت این پروژه 
باشد اما این را هم تاکید داریم که پروژه در 
زمان مشخص معابر را حفاری کند. شهرداری 
الان بابت نظارت دارد پول می گیرد و ما هم 
پیگیر هستیم تا با آقای دکتر شعرباف شهردار 
روز  چند  و  کنیم  برگزار  جلسه ای  محترم 
با خود  اول  داریم  تصمیم  آن هستیم.  پیگیر 
اگر  و  کنیم  فصل  و  حل  را  موضوع  شهردار 
نشد از شورای شهر پیگیری می کنیم. ایشان 
شهرداری جوان و پرتلاش هستند و در همین 
خوبی  اتفاقات  کرمان،  در  حضورشان  مدت 
در شهر رقم خورده است و امیدواریم بتوانیم 
هرچه سریعتر این مشکل را با همراهی ایشان 

تعیین  پیگیر  گذشته  هفته ی  از  کنیم.  حل 
وقت جلسه با ایشان هستیم تا نظرات شان را 
بشنویم. اگر نیاز است در اجرا مسائلی اصلاح 

شود، اصلاح می کنیم.
پس شورای شهر واقعا اجازه ی حفاری 

به پروژه نداده است. 
مشکل،  این  حل  برای  و  است  نداده  نه 
محترم  شهردار  طریق  از  ابتدا  است  طبیعی 
ایشان  اختیارات  از  اگر  و  کنیم  پیگیری 
هنوز  می دهند.  ارجاع  شورا  به  باشد،  خارج 
شهردار  جناب  با  ملاقات  مجال  و  فرصت  اما 
را پیدا نکرده ایم. چون موفق نشدم با شهردار 
دکتر  با  گذشته  چهارشنبه ی  بگیرم،  ارتباط 
تقاضا  و  صحبت  تلفنی  ایشان  معاون  نکویی 
کردم کمک کنند در برنامه های شهردار وقت 
اختصاص  ما  برای  را  فورس ماژور  و  اضطراری 

دهند تا مشکل را حل کنیم.
پروژه،  این  تعطیلی  مهندس،  آقای 
دارد.  دنبال  به  هم  زیادی  مالی  خسارات 

درست است؟
قطعا. پیمانکار نیرو و ماشین آلات آورده و 
کارگاه را تجهیز کرده؛ حالا ناگهان می گویند 
سه، چهار روز تعطیل کن. نمی شود به پیمانکار 
بگوییم برو! بمانند هم، بابت هر روز، هزینه ای 
نیروها پرداخت شود. هر روز که یک  به  باید 
تومان  میلیون ها  می شود  تعطیل  کارگاه 

خسارت به دنبال دارد.
اصل حرف شورای شهر که می گوید به 
قبول  را  می زنید  خسارت  معابر  آسفالت 

دارید؟
گذشته،  سال های  تمام  در  ببینید؛ 

خدماتی  شرکت های  دیگر  و  ما  حفاری های 
پرُ  شهرداری  نظارت  و  کار   دستور  براساس 
شده است. شهروندان هم وقتی مثلا انشعاب 
آب نصب می کنند، برای آسفالت کنده کاری ها، 
به چه صورت عمل کنند  شهرداری می گوید 
و در اجرا، نیروهای ما و شهرداری بر شیوه ی 
کار نظارت می کنند. در پروژه ی فاضلاب، آنچه 
با دستورالعمل  انجام می دهند،  ما  پیمانکاران 
شهرداری،  نظارت  با  و  می شود  پرُ  شهرداری 
اما  می شود.  آسفالت  و  کوبیده  کانال ها 
نمی توانیم بگوییم کار 100 درصد بی عیب و 
نقص است. مثال ساده اش این است که وقتی 
لباسی را هم وصله می کنید باز ایراداتی خواهد 
و 50  داشتیم  پول  داریم  آرزو  هم  ما  داشت. 
تاسیسات  دیگر  و  فاضلاب کرمان  پیش  سال 
می شد.  آسفالت  معابر  سپس  اجرا  زیربنایی 
اینکه در شهری مثل کرمان به  نکته ی دیگر 
دلیل بافت خاک آن که رسی است؛ هرچه برای 
زیرسازی و آسفالت انجام بدهید، باز از گوشه ای 
آب نفوذ می کند و مثلا بوته ی خاری از آسفالت 
لایه ی  وارد  محل،  آن  از  آب  و  می آید  بیرون 
آن  مدتی،  از  بعد  و  می شود  آسفالت  زیرین 
محدوده نشست می کند. باید منصفانه قضاوت 
کنیم و نباید انگشت اتهام به سمت شهرداری 
و هیچ نهادی گرفته شود. وصله کاری فی نفسه 
دچار مشکل است و حرف شهرداری از این نظر 
درست است ولی عواملی مثل بافت خاک باعث 
نشست  می دهد  رخ  بارندگی  وقتی  که  شده 
صورت گیرد. وقتی لوله گذاری برای فاضلاب را 
انجام می دهیم، باران که می بارد، شرایط بسیار 
سختی برای مردم ایجاد می شود. از این بابت، با 
تمام وجود از مردم کرمان عذرخواهی می کنم 
تا  می کنیم  را  تلاش مان  تمام  که  می گویم  و 
وقتی  اما،  بگیرد  سرعت  این  از  بیش  پروژه 
بارندگی خشک شود، باعث نشست کامل زمین 
می شود و شاید آسفالت که شد؛ نشست های 
بعدی به حداقل میزان برسد. در مجموع باید 
کنیم،  قضاوت  اگر  کارشناسی  نگاه  با  بگویم؛ 
پیمانکاران ما هرچه در توان دارند، می گذارند 
تعطیلی  در  را  مصلحت  باشد،  نقصی  هم  اگر 
پروژه نمی بینیم بلکه باید تذکر داده و آن مورد 
اصلاح شود. تعطیلی پروژه یعنی منافع مردم 
شهر را به خطر انداختن و سرپوش گذاشتن بر 

خواسته های مردم.  

اسما پورزنگی آبادی 
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خبریادداشت

اسما 
پورزنگی آبادی

شورای شهر کرمان مدارا کند!

بم می تواند قطب گردشگری کشور شود

در زهکلوت مرگ به چشم می آمد

در حاشیۀ جدال لفظی شورا و آبفا؛

فرماندار بم:

عکاس ایرنا از گرفتار شدن خود در سیل می گوید؛

مدیرعامل آب وفاضلاب استان در گفت وگو با فردای کرمان مطرح کرد

 حفاری ها با نظارت شهرداری آسفالت می شود 

اعضای شورای شهر 
کرمان نسبت به عملکرد 
پروژه ی  مجریان 
فاضلاب انتقاداتی دارند 
و ارزیابی شان این است 
حفاری ها،  از  بعد  که 
شرکت های  از  برخی 
را  آسفالتی  پیمانکار، 
ندارد؛  کافی  کیفیت  که  می کنند  اجرا 
صدور  که  است  مدتی  خاطر،  همین  به 
مجوز جدید برای پیمانکارانی که بد عمل 

می کنند را متوقف کرده اند.
پروژه ای،  هر  توقف  که  آن جایی  از   
خبرنگار  یک  پیگیری  برای  سوژه ای 
است، روز یک شنبه، با مدیرعامل شرکت 
این باره  در  کرمان  استان  آب وفاضلاب 
گفت وگو  این  دادم.  انجام  گفت وگویی 
و  اینجانب  طرف  از  داوطلبانه  به صورت 
مسئول  سوی  از  قبلی  هماهنگی  بدون 
مربوطه انجام شد. مهندس محمدطاهری 
شهر  شورای  اقدام  این  که  داد  توضیح 
این  اجرای  در  تاخیر  موجب  می تواند 
و  مردم  نفع  به  و  بشود  مهم  پروژه ی 
مصلحت شهر نیست. از ایشان، بابت وقتی 
که به بنده دادند و احترامی که برای افکار 
عمومی قائل بودند و توضیحاتی که دادند؛ 

سپاسگزارم.
 روز دوشنبه اما در صحن علنی شورا 
اعضا  برخی  مصاحبه،  این  به  واکنش  در 
اینکه  جمله  از  کردند  مطرح  را  اظهاراتی 
حسین چناریان رئیس کمیسیون بودجه، 
چرا  که  کرد  گلایه  طاهری  مهندس  از 

مصاحبه انجام داده است؟
برای  تعیین تکلیف  که  آن جایی  از 
جزو  استان  مدیران  رسانه ای  رفتارهای 
وظایف شورای شهر نیست و چون از آقای 
چناریان که یکی از رسانه ای ترین اعضای 
برخوردی  چنین  انتظار  نیز  شوراست 
نمی رود؛ خواستم با یادآوری این موضوع، 
شورا  اعضای  توجه  از  قدردانی  ضمن 
فرصت  از  فردای کرمان،  مصاحبه ی  به 
پیش آمده بهره برده و دو تقاضا را مطرح 

کنم.
شورای  محترم  اعضای  از  اینکه  اول 
خود  سعه صدر  دارم  تقاضا  کرمان  شهر 
به  برده و مدارای بیش تری نسبت  بالا  را 
بارها  باشند. اعضای شورا  انتقادات داشته 
در صحن علنی، از پروژه ی فاضلاب انتقاده 
کرده اند، اینکه مردم بدانند نظر کارفرمای 
و  است  همگانی  حق  چیست؛  پروژه  این 
خود  نفع  به  را  حق  این  نمی تواند  کسی 
زیر پا بگذارد. با این نگاه، توضیحات آقای 
نیاز  حتی  و  بوده  ضروری  بسیار  طاهری 
است ایشان همچنان به افکار عمومی در 
شورا  همان طورکه  دهند؛  توضیح  این باره 

باید مطالبات خود را تا رسیدن به نتیجه ی 
درست، ادامه بدهد.  

شورا  اعضای  از  اینکه  بعدی  تقاضای 
می خواهم چنانچه دغدغه ای در خصوص 
ارتباط با رسانه ها دارند، ارزیابی ای نسبت 
منتخب  و  محترم  شهردار  رفتارهای  به 
حضور  بدو  از  ایشان  باشند.  داشته  خود 
انگار  که  کرده  رفتار  نوعی  به  کرمان،  در 
درباره ی  مصاحبه  است.  رسانه گریز 
کرده  فرایندی  به  موکول  را  شهر  مسائل 
که در جریان آن، باید سوال خبرنگار در 
از  ارسال شود. پس  ایشان  برای  واتس اپ 
آن، دکتر شعرباف تبریزی در پاسخ به آن، 
در قالب یک فایل صوتی، آن هم هر زمان 
ارائه  را  خود  توضیحات  کند!  فرصت  که 

می کند: »مونولوگ«. 
بنده پیش از این، در یک مورد توانستم 
درباره ی  و  کنم  استفاده  شیوه  همین  از 
واتس اپی  اظهارات  خانه شهر  موضوع 
پروسه، زمان بر  این  اما،  بگیرم.  را  شهردار 
اخیرا هم درباره ی موضوع دیگری،  است. 
این راه را رفته ام. فرستادن سوالات شروع 
با  بارها  باید  آن،  از  است. پس  این مسیر 
بفرستم،  پیامک  بگیرم،  تماس  ایشان 
تا  بشوم؛  عمومی  روابط  دامان  به  دست 
واسطه ی  به  کنم.  دریافت  پاسخی  مگر 
تجربه ی چند ساله ای که به عنوان خبرنگار 
دکتر  رفتار  این  دارم  شهر  حوزه ی  در 
شعرباف ، »عجیب وغریب« آمده و نشانه ی 

خوبی نیست.
 خاطرم هست آقای مهندس سیف اللهی 
جلسات شان،  میانه ی  در  پیشین  شهردار 
پاسخ تلفن و سوالات مصاحبه را می دانند. 
آقای مهندس بابایی، شهردار بعد از ایشان 
هم همین طور. حتی یادم هست مهندس 
مقامات  از  یکی  سفر  جریان  در  بابایی 
برای استقبال  باید  کشوری، در حالی که 
ماند  به فرودگاه می رفت؛ در دفتر کارش 
و مصاحبه ای مفصل با بنده درباره ی چند 
موضوع مهم شهر داشت. با آقای مهندس 
عالم زاده حتی ساعت ده شب هم، تلفنی 

مصاحبه گرفته ام.
 بنده خبرنگارم و بنا به شرایط شغلی ام، 
است.  شده  گذاشته  دوشم  بر  مسئولیتی 
وظیفه  این  ادای  مقامات،  با  تماس هایم 
است و پاسخگویی به خبرنگاران از سوی 
»دلبخواهی«  عمل  یک  نه  نیز،  مقامات 
بلکه »وظیفه « همه ی آن هاست. کوتاهی 
کردن در این وظیفه، تبعاتی برای خود این 
توضیحات،  این  با  دارد.  به دنبال  نیز  افراد 
هم  تا  می خواهم  شهر  شورای  اعضای  از 
شهردار  هم  باشند،  پاسخگو  خودشان 
برابر  در  هم،  و  وادارند  پاسخگویی  به  را 
پیشه  مدارا  دیگران،  رسانه ای   رفتار 

کنند. 

گروه جامعه: فرماندار بم با بیان اینکه 
اجرای شعار تبدیل بم به قطب گردشگری 
غیرممکن  اما  باشد  سخت  شاید  کشور 
در  آلمان  سفیر  »وقتی  گفت:  نیست، 
بازدید از ارگ تاریخی بم می گوید که ما 
برای معرفی ایران از چهار تصویر استفاده 
می کنیم که یکی از آن ها، تصاویر ارگ بم 
شهرستان  این  که  می دهد  نشان  است؛ 
برای  در حوزه ی گردشگری حرف زیادی 

گفتن دارد«.
با وجود  »اما  افزود:  هادی شهسوارپور 
ظرفیت های گردشگری بم، متاسفانه از این 
صنعت هیچ استفاده ای در شهرستان نشده 

و برنامه ای نیز نداشته ایم«.
وی از حضور بم در نمایشگاه گردشگری 
با  »امسال  کرد:  اظهار  و  داد  خبر  تهران 
پیوستن بخشی از کویر به شهرستان بم، 
می توانیم از ظرفیت گردشگری کویر برای 
ورود گردشگران خارجی و نشان دادن آن 

در نمایشگاه بین المللی استفاده کنیم«.
سوم  وی  کرمان،  ایرنا  گزارش  به 
کارگروه  نشست  حاشیه ی  در  بهمن ماه 
گردشگری شهرستان بم تاکید کرد: »این 
و  ظرفیت ها  وجود  با  می تواند  شهرستان 
پتانسیل های خوب گردشگری به خصوص 
با وجود چهار اثر ثبت شده جهانی به قطب 

گردشگری کشور تبدیل شود«.

وی افزود: »2۶ آثار ثبت شده جهانی 
اثر آن در  در کشور وجود دارد که هفت 
تعداد  این  از  و  دارد  قرار  کرمان  استان 
منظر  و  بم  تاریخی  ارگ  شامل  اثر  چهار 
فرهنگ آن، کویر، قنوات اکبرآباد و قاسم 
آباد بروات شامل یک چهارم آثار ثبت شده 

جهانی کشور در شهرستان بم قرار دارد«.
شهسوارپور درباره ی حضور در نمایشگاه 
بین المللی گردشگری در تهران نیز گفت: 
رویدادهای  بزرگترین  از  نمایشگاه  »این 
می  شمار  به  ایران  گردشگری  صنعت 
نشان  و  آن  اهمیت  به  توجه  با  و  رود 
دادن قابلیت ها و ظرفیت های گردشگری، 
و  پتانسیل  تمام  با  نیز  بم  شهرستان 
ظرفیت هایی که دارد در نمایشگاه حضور 

خواهد داشت«.
مسئولان  اینکه  بیان  با  بم  فرماندار 
گردشگری بم باید در نمایشگاه بین المللی 
کرد:  اظهار  باشند،  داشته  حضور  تهران 
شهر  این  گردشگری  ظرفیت های  »باید 
در این نمایشگاه به خوبی نشان داده شود 
زیرا هزینه در گردشگری موجب می شود 
درآمدهای بیش تری وارد شهرستان شود«.

بین المللی  نمایشگاه  است،  گفتنی 
گردشگری و صنایع وابسته به مدت چهار 
محل  در  بهمن   12 الی   ۹ تاریخ  از  روز 

نمایشگاه دایمی تهران برگزار می شود. 

گروه جامعه: ابوذر احمدی زاده عکاس 
خبرگزاری ایرنا کرمان که در جریان سیل 
اخیر در شهرستان رودبارجنوب، همراه با 
نیروهای کمیته امداد به منطقه رفته بود، 
گرفتار سیلاب شد، و برخی تجهیزات از 
با خود  نیز آب  را  لنز دوربین وی  جمله 

برد.
می گوید:  حادثه  این  درباره ی  وی 
»در جاده بودیم که به علت شدت بالای 
پایمان  زیر  از  جاده  یک باره  آب،  جریان 

خالی شد و درون آب قرار گرفتیم«.
آن قدر  آب  »حجم  می افزاید:  وی 
اهالی جای  نقاط،  برخی  بود که در  زیاد 
جان شان  نجات  برای  را  مرتفع تری 
در  خیلی ها  و  می کردند،  پیدا  به سختی 
مناطق  و  زهکلوت  در  سیل  بحران  اوج 

اطراف شاید مرگ را به چشم دیدند«.
می گوید:  وی  کرمان،  ایرنا  گزارش  به 
بر  سیل بندها  به  مشکل  عمده ی  »بخش 
احداث  یا  مرمت  به خوبی  که  می گردد 

نشده اند«.
»برخی  می کند:  تصریح  ادامه  در  وی 
در  مهمی  سیل بند  بودند  مدعی  اهالی 
قبل  سال های  که  دارد  وجود  منطقه 
آن  وجود  ضرورت  و  اهمیت  به  باتوجه 
برخی  سال ها  این  طی  اما  شده  احداث 
خودشان،  زمین های  آبیاری  برای  افراد 
دستکاری هایی کرده اند و تخریب هایی به 
وقوع پیوسته که اگر این اتفاق نمی افتاد، 
رخ  هم  خسارت  از  حجم  این  شاید 

نمی داد«.
بررسی  فرصت  احمدی زاده  اگرچه 
نیافته  تاکنون  را  مسائل  این  دقیق تر 
مشاهدات  خبر،  این  برپایه ی  اما  است، 
وی نشان می دهد که بسیاری از منازل در 
این منطقه که طی سال های مختلف در 
بلند  سکوی  بدون  است،  سیلاب  معرض 
این  که  درحالی  شده  احداث  مناسب  و 
معرض سیل  در  که  است  منطقه طوری 

قرار دارد. 

1

صدور  کرمان  شهر  شورای  جامعه:  گروه 
مجوز برای حفاری های جدید پروژه ی فاضلاب 
را برای برخی پیمانکاران ممنوع کرده است؛ 
چراکه اعضای شورا معتقدند کیفیت آسفالتی 
که انجام می دهند، مطلوب نیست و معابر شهر 

دارد آسیب می بیند. 
مدیرعامل  بهمن ماه،  سوم  یک شنبه  روز 
فردای کرمان  با  گفت وگو  در  استان،  آبفای 
اعلام  را  شورا  تصمیم  این  با  خود  مخالفت 
باشد،  به اصلاحاتی  نیاز  اگر  کرد و گفت که 
پروژه ی  تعطیلی  تذکر داده شود چراکه  باید 

فاضلاب، به نفع شهر و مردم نیست. 
شورا،  علنی  صحن  در  اما  دوشنبه  روز 
واکنش  اظهارات  این  به  نسبت  اعضا  برخی 
سخنگوی  کمساری  جمله،  از  دادند.  نشان 
توضیحاتی  ارائه ی  با  کرمان  شهر  شورای 
پروژه  این  اجرای  نحوه ی  از  مردم  که  گفت 
نارضایتی هایی دارند و بررسی شورا نیز نشان 
مناطق  برخی  در  آسفالت  کیفیت  که  داده 
دست  از  را  شهر  معابر  داریم  و  است  پایین 

می دهیم.
دیدیم  »وقتی  کرد:  اظهار  همچنین  وی 
کار با کیفیت انجام نشده است، دو بار تذکر 
دادیم تا روند کار اصلاح شود و گفتیم در غیر 
این صورت، مجوز حفاری جدید نمی دهیم. بعد 
از آخرین اخطار، تصمیم بر این شد تا زمانی 
اصلاح  را  خود  کار  مربوطه  شرکت های  که 

نکردند اجازه ی حفاری داده نشود«.
به گزارش استقامت، محمدرضا کمساری، 
علنی  صحن  در  بهمن ماه  چهارم  دوشنبه 

این باره  در  بیش تر  توضیح  در  شهر  شورای 
گفت: »شورای ششم از روزی که کار را شروع 
کرده موضوع حفاری و اجرای سیستم فاضلاب 
را در اولویت گذاشته است. اعضای کمیسیون 

عمران دو بار از سطح شهر بازدید کرده اند«.
و  نارضایتی  که  »وقتی  افزود:  وی 
می کنیم  بررسی  را  مردمی  گزارش های 
از دغدغه های  می بینیم اجرای فاضلاب یکی 
اصلی و نارضایتی هاست و همه هم، شهرداری 
را مقصر می دانند در حالی که شهرداری فقط 

ناظر است و باید مجوز حفاری بدهد«.
وی ادامه داد: »شورا دغدغه داشت که آیا 
شهرداری وظیفه ی خود را درست انجام داده 
یا کوتاهی می کند؟ بررسی کردیم و دیدیم کار 
با  از حفاری های فاضلاب،  آسفالت معابر بعد 
کیفیت انجام نشده است. دو بار تذکر دادیم. 
حتی اعضای شورا مناطقی را مشخص کردند 
و گفتند کیفیت کار اینجا پایین است و داریم 

معابر را از دست می دهیم«.
کمساری توضیح داد: »اخطار و تذکر داده 
شد که اگر رویه اصلاح نشود، مجوز حفاری 
جدید نمی دهیم. بعد از آخرین اخطار، تصمیم 
بر این شد تا شرکت های مربوطه کار خود را 

اصلاح نکردند اجازه ی حفاری داده نشود«.
»اگر  گفت:  همکاران خود  به  وی خطاب 
نظر دیگری دارند مطرح کنند.  اعضای شورا 
مصاحبه هایی در این زمینه انجام شده و مردم 

باید نظر شورا را بدانند«.
را  معابر  تا  گفتیم  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
اصلاح نکنند، مجوز حفاری نمی دهیم، اظهار 

کرد: »حتی آقای دکتر نکویی اخیرا گفت که 
باطل  را  آن  گفتیم  داده،  مجوز  شرکتی  به 
شهر  شورای  رئیس  نادری  علیرضا  کنند«. 
یا  داده شود  »اینکه مجوز حفاری  نیز گفت: 
معاون  اینکه  باشد.  شورا  مصوبه ی  باید  نه؛ 
شهرداری مجوز داده و بگوییم آن را باطل کن؛ 
درست نیست. تا مصوبه نباشد نمی توانیم به 
شهرداری اعلام کنیم که کاری را انجام بدهد 
بزرگی در سطح  افزود: »کار  یا خیر؟«.  وی 
شهر دارد انجام می شود، تعداد زیادی نیرو و 
ماشین آلات در این پروژه حضور دارند؛ اینکه 
کار  اگر  ناراضی هستند؛  گفته می شود مردم 
خوب هم باشد نارضایتی وجود دارد، چون به 

هر حال در رفت وآمد خلل ایجاد می شود«.
دارد  تبعاتی  پروژه  این  اینکه  بیان  با  وی 
ولی باید تبعات منفی از بین برود، ادامه داد: 
»بنده با مسئولان این شرکت ها و پیمانکار و 

کارفرما صحبت داشتم و تمام نکات اشتباه را 
گوشزد کرده ام و گفته ام این اشکالات باید رفع 
شود ولی در کنار آن، به مواردی که کار خوب 
انجام می شود، باید اجازه دهیم پیش برود و 
انجام می دهند،  بد  را  کار  که  پیمانکارانی  به 
بگوییم اصلاح کنند اما نباید تصمیم را عمومی 
پیامدهایی  بگیریم چرا که  پروژه(  )برای کل 

دارد«.
حسین چناریان، رئیس کمیسیون بودجه 
اینکه  به  اشاره  با  نیز  کرمان  شهر  شورای 
فاضلاب پروژه ی بسیار مهمی در شهر است، 
گفت: »در جلسات کمیسیون عمران پیمانکار 
همه ی  اما  داشت  حضور  فاضلاب  پروژه ی 

متولیان از جمله شرکت آبفا نبود«.  
که  می شد  تلاش  »سال ها  افزود:  وی 
فاضلاب کرمان با سرعت انجام شود که برای 
تحقق آن مشکلاتی وجود داشت. الان اما چرا 
مسئولان مسائل را رسانه ای می کنند؟ در این 
خصوص، از شرکت آبفا گلایه مندیم. مصاحبه 

کردن و گلایه کردن کار درستی نیست«.
پروژه ی  عوامل  »همه ی  کرد:  اضافه  وی 
ما  تاکید  ندارند.  نادرستی  عملکرد  فاضلاب 
بر این بود که مجوزها در مرحله ی اول برای 
داده  نیست  خوب  عملکردشان  که  گروهی 
نشود.«. وی با تاکید بر اینکه کار پیمانکارانی 
که خوب عمل نمی کنند متوقف شود، اظهار 
چون  نشود  متوقف  پروژه  اصل  »ولی  کرد: 
کامل  متن  است«.   بزرگ  و  ملی  پروژه ای 
اظهارات مدیرعامل آبفا را در همین شماره ی 

استقامت بخوانید. 

سخنگوی شورای شهر کرمان:

دربارۀ پروژۀ فاضلاب تذکر و اخطار داده بودیم

آگهی تغییرات
آگهی تغییرات شرکت تولیدی و توزیعی بهارستان رایان شرکت 
تعاونی به شماره ثبت 4523 و شناسه ملی 10۶3011۹453 به 
استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1400/8/10و منضم به 
کار  تعاون  اداره   1400/8/17 1400/4452مورخ  شماره  نامه 
ورفاه اجتماعی شهرستان کرمان 1 - آقای محسن ترک زاده 
ماهانی کد ملی۶07۹72۹۶44 به سمت رئیس وآقای حامد 
ترک زاده ماهانی کد ملی2۹۹2245۹۹2 به سمت نائب رئیس 
به  ملی۶07۹7200۶1  کد  ماهانی  زاده  ترک  مرضیه  خانم  و 
سمت منشی هیئت مدیره - آقای محسن ترک زاده ماهانی 
کد ملی۶07۹72۹۶44 به سمت مدیرعامل 2 -کلیه قراردادها 
, اوراق مالی و اسناد تعهدآور بانکی و غیره )اعم از برات, سفته, 
چک( و سایراوراق بهادار تعاونی با امضای ثابت آقای/ محسن 
ترک زاده ماهانی مدیرعامل تعاونی و به انضمام یک از دونفر از 
اعضای هیئت مدیره آقای/خانم حامد ترک زاده ماهانی )نائب 
 ( زاده ماهانی  یا /خانم مرضیه ترک  و   ) رویس هیات مدیره 
منشی هیات مدیره ( و مهر تعاونی اعتبار دارد و کلیه مدارک 
عادی و مکاتبات با امضای مدیرعامل یا رئیس هیئت مدیره و 
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آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرائی کلاسه 140000739 
نظر به اینکه آقای محمود دهقاني فیروزآبادي  بدهکار  نسبت به پرداخت بدهی خود به آقای رامین سیف الدیني در مهلت تعیین 
شده اقدام ننموده اند لذا در اجرای مقررات  ماده 34 اصلاحی قانون ثبت مصوب سال 138۶ و بنا به درخواست بستانکار مازاد خودرو 
وانت نیسان زامیاد )شوکا( به شماره پلاک 72۹ ل 35 ایران 54  در پارکینگ شهرک مطهری جهت وصول  طلب مزایده میگردد که 
براساس نظر کارشناس خودرو وانت نیسان زامیاد )شوکا( به شماره پلاک فوق تیپ 2400cc-Z24LXB  مدل 13۹0 به رنگ نقره ای 
متالیک به شماره انتظامی 72۹ ل 35 ایران 54 و شماره موتور 5۹2057 و شماره شاسی 0045۹۶ که در لحظه بازدید دربهای خودرو 
قفل و سوئیچ آن در اختیار نبود ، از کیلومتر کارکرد و وضعیت موتور و گیربکس و بیمه نامه شخص ثالث آن اطلاعی کسب نگردید و 
از قسمتهای : خراشیدگی در بدنه سمت چپ ، نداشتن سپر عقب ، خرابی و خسارت در قسمت بار ، فرسودگی رنگ کاپوت و سقف و 
گلگیر های جلو ، خرابی لاستیک ها که جلو 30 درصد و عقب 40 درصد آج داشتند ، ضمنا کف قسمت بار آهن کشی و دیوار قسمت 
بار نرده و باربند داشت و با توجه به وضعیت اتومبیل مذکور ارزش آن در بازار آزاد فعلی معادل مبلغ 1,380,000,000 ریال )یکصد 
و سی و هشت میلیون تومان  (  برآورد میگردد . خودرو فوق بابت بدهی چک شماره 7۶312۹/1 آقای محمود دهقاني فیروزآبادي 
به آقای  رامین سیف الدیني  می باشد  جلسه مزایده  از ساعت ۹ الی 12 ظهر روزیک شنبه مورخه 24/11/1400اداره اجرای اسناد 
رسمی کرمان واقع در ضلع شمالی پارک نشاط طبقه دوم سالن اجتماعات شهید نصر از طریق مزایده بفروش میرسد و مزایده از مبلغ 
پایه کارشناسی 1,380,000,000 ریال )یک صدو سی و هشت میلیون تومان  ( درمحل که قطعی گردیده است شروع و بالاترین مبلغ 
پیشنهادی فروخته خواهد شد شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور 
خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده 
به حساب ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد 
نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد و مزایده ابطال و تجدید میگردد پرداخت بدهی های مربوطه در صورتی که مورد مزایده از این 
بابت بدهی داشته باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا 
نشده باشد بعهده برنده مزایده است ضمن آنکه پس از انجام مزایده در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل 
مازاد به برنده مزایده مسترد میگردد کلیه هزینه هاي قانوني به عهده برنده مزایده است و نیم عشر و حق مزایده نقداً وصول خواهد شد  

جهت کسب اطلاعات بیشتر در ساعات اداری به اداره ثبت اسناد مراجعه نمایند.  تاریخ انتشار : 1400/11/0۶
علیرضا محمدی کیا - رئیس اداره اجرای اسناد رسمی کرمان

آگهی تغییرات
بهارستان  توزیعی  و  تولیدی  شرکت  تغییرات  آگهی 
ملی  شناسه  و   4523 ثبت  شماره  به  تعاونی  شرکت  رایان 
عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به   10۶3011۹453
نامه  به  منضم  1400/8/10و  مورخ  العاده  فوق  بطور  عادی 
شماره 1400/4452 مورخ 1400/8/17 اداره تعاون کار ورفاه 
البدل  علی  و  اصلی  اعضاء   -  1 کرمان  شهرستان  اجتماعی 
هیئت مدیره به شرح زیر به مدت سه سال انتخاب گردیدند: - 
خانم مرضیه ترک زاده ماهانی کد ملی۶07۹7200۶1 - آقای 
حامد ترک زاده ماهانی کد ملی2۹۹2245۹۹2 -آقای محسن 
ترک زاده ماهانی کد ملی۶07۹72۹۶44 اعضای اصلی و تعداد 
2 نفر به شرح زیر به سمت اعضاء علی البدل هیئت مدیره خانم 
عالیه آشورزاده کد ملی2۹۹1۶04034 -آقای روح اله کمالی 
ماهانی  زاده  ترک  آقای محمد   - ملی2۹80038۹38 2  کد 
کد ملی۶07۹7352۶1 به عنوان بازرس اصلی آقای حسین 
ترک زاده ماهانی کد ملی۶07۹۶2۶1۶0 به عنوان بازرس علی 
البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند. 3 -پس از قرائت 
گزارش بازرس صورتهای مالی منتهی به سال 13۹8-13۹7-

13۹۹ بتصویب رسید. ش آ 12۶۶543
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خبر


